
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lina Axelsson Kihlblom (S)

2021/22:1656 Spetsutbildningarnas framtid

Liberalerna har under lång tid betonat vikten av att ha höga förväntningar på 
alla elever. Detta gäller oavsett om eleverna har det tuffare i skolan eller lättare 
för sig och kanske inte behöver lika mycket stödinsatser. 

Skolpolitiken fokuserar väldigt mycket på elever i behov av stöd, men vi menar 
att de elever som är särbegåvade eller som går fram snabbare och behöver 
utmanas och stimuleras i skolan inte får glömmas bort. I regering införde vi 
därför spetsutbildningar på ett antal skolor runt om i landet. Den 
försöksverksamheten kommer snart att upphöra. 

Det har pågått ett arbete tidigare på departementet utifrån vårt förslag att 
permanenta och inte minst utöka antalet spetsutbildningar såväl i grundskolan 
som i gymnasieskolan, men ännu har inga besked eller beslut kommit från 
regeringen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Lina Axelsson Kihlblom:

 

Avser regeringen att lägga fram beslut om att permanenta och bredda 
verksamheten med spetsutbildningar, och i så fall när?

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-31
Besvaras senast
2022-06-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


